
 
 

 

Fråga om Klimatklivet och laddinfrastruktur 

I maj i år skickade vi i Nya Ulricehamn in en motion om Klimatklivet. där vi bland annat 
föreslog att kommunen skulle ansöka om medel för publik laddinfrastruktur från Klimatklivet 
under hösten 2024 samt att laddstationer skulle uppföras på ett antal orter utanför 
centralorten med en god geografisk spridning i kommunen. 
 
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg 
Hur har ni i styret valt att hantera det som föreslås i motionen? 
 
Ulricehamn 10 december 2024 
  
Mikael Levander  
Nya Ulricehamn 
 


